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Høringssvar fra skolebestyrelsen på Dyvekeskolen vedr. ændringer i skoledistrikterne. 

Skolebestyrelsen finder ikke, at den foreslåede ændring, hvor roder fra Ørestadens Skole tillægges 

Dyvekeskolen, er en optimal løsning. 

1. Der er ikke taget hensyn overhovedet til sikker skolevej i forslaget 

2. Forslaget splitter et lokalmiljø 

3. Dyvekeskolen har ingen fordel af forslaget, da der er søskendegaranti, og det vil dermed 

tage ganske mange år, før Dyvekeskolen kan mærke en gevinst. Det samme gælder 

Ørestadens Skole 

4. Skulle alle eleverne fra de nye roder alligevel blive indskrevet på Dyvekeskolen, vil det 

generere pladsmangel på Dyvekeskolen, der jo som bekendt rummer ikke blot eleverne fra 

Dyvekeskolen, men også eleverne fra Kalvebod Fælled Skole samt fra Hafniaskolen.  

5. Dyvekeskolen har behov for et langt mere sammenhængende og logisk skoledistrikt, end 

tilfældet er nu, hvis skolens gode udvikling skal fastholdes. 

 

Skolebestyrelsen kan med de ovennævnte betragtninger ikke anbefale, at roderne fra Ørestadens 

Skole overføres til Dyvekeskolens skoledistrikt. 


